

Date: 30/01/2025
Ref: INVICPLC-ADX/FY2024

التاريخ: 2025/01/30
المرجع: INVICPLC-ADX/FY2024

**Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE**

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Summary of unaudited preliminary
results for the year ended 31 December 2024**

**الموضوع : ملخص النتائج الأولية غير المدققة للسنة
المنتهية في 31 ديسمبر 2024**

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،

Please find enclosed summary of unaudited preliminary results for Invictus Investment Company PLC for the year ended 31 December 2024.

يرجى الاطلاع على ملخص للنتائج الأولية غير المدققة لشركة انفيكتوس للاستثمار بي إل سي للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

Invictus Investment Company PLC's audited financial statements for the year ended 31 December 2024 will be disclosed after the Board of Directors meeting and approval.

سيتم الإفصاح عن البيانات المالية المدققة لشركة انفيكتوس للاستثمار بي إل سي للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بعد اجتماع مجلس الإدارة وموافقة.

Thanks and Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



Amir Daoud Abdellatif Ibrahim– CEO
امير داود عبد اللطيف ابراهيم – الرئيس التنفيذي



Invictus Investment Company PLC Preliminary
results for the year ended 31 December 2024

نتائج شركة انفكتوس للاستثمار بي إل سي الأولية
للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024

Name of the company	Invictus Investment Company PLC
Date of Establishment	01 March 2022
Paid up Capital	AED 280,000,000
Subscribed Capital	AED 280,000,000
Authorised Capital	AED 280,000,000
Chairman of the board	Osama Daoud Abdel Latif
Vice chairman of the board	Syed Basar Shueb
Managing Director/CEO	Amir Daowd Abdellatif Ibrahim
Name of external Auditor	Ernst & Young
Mailing address	3501 ResCo-Work09, 35 floor, Al Maqam Tower, Adgm Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates
Telephone No	+97146016555
Fax No	+971 4 2994995
Email address	amir.latif@invictustrading.ae

اسم الشركة	انفكتوس للاستثمار بي إل سي
تاريخ التأسيس	01 مارس 2022
رأس المال المدفوع	AED 280,000,000
رأس المال المكتتب	AED 280,000,000
رأس المال المصرح به	AED 280,000,000
رئيس مجلس الإدارة	أسامة داود عبد اللطيف
نائب رئيس مجلس الإدارة	سيد بصر شعيب
المدير العام / الرئيس التنفيذي	امير داود عبد اللطيف ابراهيم
اسم المدقق الخارجي	Ernst & Young
عنوان المراسلة	3501 ResCo-Work09, 35 floor, Al Maqam Tower, Adgm Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates
رقم هاتف	+97146016555
رقم الفاكس	+971 4 2994995
عنوان البريد الإلكتروني	amir.latif@invictustrading.ae

Major Elements of the consolidated financial statements -
Preliminary results for the year ended 31 December 2024

Particulars	As at 31 December 2024 Unaudited	As at 31 December 2023 Audited
	AED	AED
Revenue	8,936,758,009	8,101,003,111
Gross Profit	218,234,482	353,947,632
Profit for the year	168,440,208	213,665,403
Earnings per share	0.15	0.19
Total Assets	4,648,250,908	2,683,134,198
Total Liabilities	3,414,151,025	1,615,882,077
Total Equity	1,234,099,883	1,067,252,121

These results may differ from audited consolidated financial statements of the company, as these numbers are subject to external audit.

العناصر الرئيسية للبيانات المالية الموحدة - النتائج الأولية للسنة المنتهية في
31 ديسمبر 2024

التفاصيل	كما في 31 ديسمبر 2024 غير مدققة	كما في 31 ديسمبر 2023 مدققة
	درهم	درهم
الإيرادات	8,936,758,009	8,101,003,111
إجمالي الربح	218,234,482	353,947,632
الأرباح للسنة	168,440,208	213,665,403
ربحية السهم	0.15	0.19
إجمالي الأصول	4,648,250,908	2,683,134,198
إجمالي الالتزامات	3,414,151,025	1,615,882,077
إجمالي حقوق الملكية	1,234,099,883	1,067,252,121

قد تختلف هذه النتائج عن البيانات المالية الموحدة المدققة
لبيانات الشركة لأن هذه الأرقام تخضع للتدقيق الخارجي

Summary of Company financial performance for the year ended 31 December 2024

Volumes traded during the year ended 2024 came in at 8.17 Million metric tons compared to 5.5 Million metric tons in 2023, representing 48.5% YoY growth.

Given this increase in trading activity, the Company achieved revenue of AED 8,937 million during the year as compared to AED 8,101 million for the previous year. The revenue increase for the year was approximately 10%, which was lower than the volume growth due to a slow down in global commodity prices.

The Company's net profit amounted to AED 168.44 million for the reported year compared to AED 213.67 million in the previous year.

During 2024, the Company continued to focus on its key products, i.e. wheat, corn, soybean seeds and soybean meals etc. and added new products like fuel oil, rapeseed meal, and motor vehicles and sales increased due to increase business with current clients and by adding new clients and markets during the year. Invictus expanded the business into new countries, including to: Brazil, Senegal, Netherlands, and Angola.

In summary, in the fiscal year ending on December 31, 2024, the Company experienced an increase in revenue largely on account of increased volumes in existing and new markets. The results achieved are consistent with the company's strategic objectives of growth through market expansion and a wider variety of commodities offered to customers.

During the year the group has acquired a 60% majority stake in Graderco SA in Morocco, the largest grains trader and distributor in the country.

Management confirms its commitment and support to continue enhancing its core activities, so as to remain focused on growth during 2025 as well.

Mr. Amir Daoud Abdellatif
Managing Director/ CEO
Date: 30th January 2025



ملخص الأداء المالي للشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024

بلغت الكميات المتداولة خلال السنة المالية 2024 حوالي 8.17 مليون طن متري مقارنة بـ 5.5 مليون طن متري في عام 2023، بنمو قدره 48.5 % عن العام الماضي.

ونظراً لهذه الزيادة في نشاط التداول، حققت الشركة إيرادات بلغت 8,937 مليون درهم إماراتي خلال العام مقارنة بـ 8,101 مليون درهم إماراتي لنفس الفترة من العام السابق. نسبة زيادة الإيرادات للعام حوالي 10٪، وهي نسبة أقل من نمو الحجم بسبب انخفاض أسعار السلع عالمياً.

بلغ صافي ربح الشركة 168.44 مليون درهم إماراتي للسنة التي تم الإفصاح عنها مقارنة بـ 213.67 مليون درهم إماراتي في العام السابق.

خلال عام 2024، واصلت الشركة التركيز على منتجاتها الرئيسية، أي القمح والذرة وبذور فول الصويا وحبوب فول الصويا وغيرها، وأضافت منتجات جديدة مثل زيت الوقود وحبوب بذور اللفت والسيارات، وزادت المبيعات بسبب زيادة الأعمال مع العملاء الحاليين وإضافة عملاء وأسواق جديدة خلال العام. توسعت أعمال إنفيكتوس إلى بلدان جديدة، بما في ذلك: البرازيل والسنغال وهولندا وأنغولا.

باختصار، في السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024، شهدت الشركة زيادة في الإيرادات بشكل رئيسي بسبب زيادة الأحجام في الأسواق القائمة والجديدة. وتتماشى النتائج المحققة مع الأهداف الاستراتيجية للشركة المتمثلة في النمو من خلال التوسع في أسواق جديدة وتقديم مجموعة أوسع من السلع لعملائها.

وخلال هذا العام استحوذت المجموعة على حصة أغلبية بنسبة 60% في شركة Graderco SA في المغرب، وهي أكبر شركة لتجارة الحبوب وتوزيعها في البلاد.

تؤكد الإدارة التزامها ودعمها لتعزيز الأنشطة الأساسية للشركة من أجل تحقيق نمو مستمر.

امير داود عبد اللطيف ابراهيم
المدير العام / الرئيس التنفيذي
التاريخ: 30 يناير 2025